
Protokół Nr I/06
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej w dniu

27 listopada 2006 roku

Obrady  I sesji Rady Miejskiej w Karlinie zostały otwarte o godzinie 12-tej 

auli Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Karlinie przez Pana Albina Kryger 

seniora  Rady  Miejskiej,  który  powitał  przybyłych  na  sesję  radnych  Rady 

Miejskiej oraz zaproszonych gości (listy obecności załączono do protokołu). Na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach bierze udział 15 radnych, co 

stanowi 100% ustawowego składu Rady. 

Ad. 2

Następnie  zwrócił  się  do  Przewodniczącej  Miejskiej  Komisji  Wyborczej 

w  Karlinie Pani  Krystyny  Drążek  z  prośbą o  wręczenie  nowo  wybranym 

radnym  stosownych  zaświadczeń  o  wyborze  na  radnego  Rady  Miejskiej 

w Karlinie.  

Ad. 3

Po wręczeniu zaświadczeń Pan Albin Kryger poprosił wszystkich o powstanie i 

odczytał treść roty ślubowania:

,,Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 

obowiązki  radnego  sprawować  godnie,  rzetelnie  i  uczciwie,  mając  na 

względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”.

Następnie  odczytał  nazwiska  radnych,  którzy  poprzez  powiedzenie  słowa 

,,ślubuję’’ potwierdzili treść roty.  

Ślubowanie mogło być złożone z dodaniem zdania: ,,Tak mi dopomóż Bóg”.

Radni złożyli ślubowanie w następującej kolejności:

1. Kryger Albin Jan
2. Depta Marek Krzysztof



3. Hałasa Bogumiła
4. Kaczmarek Sławomir
5. Kogut Grażyna
6. Korzeniowski Jan Stanisław
7. Kurjata Artur Józef
8. Michalski Dariusz Marian
9. Nadziejko Bożena
10.Pączek Tomasz
11.Pogorzelska Halina
12.Rusiecki Tomasz Adam
13.Ryszewski Kazimierz
14. Solecki Andrzej Adam
15.Spaleniak Stanisław

Ad. 4

Przewodniczący  obrad  Pan  Kryger przedstawił  zebranym  porządek  obrad 

dzisiejszej sesji Rady Miejskiej.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji przez radnego seniora i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Wręczenie  przez  Przewodniczącego  Miejskiej  Komisji  Wyborczej 

w Karlinie zaświadczeń o wyborze na radnego.
3. Złożenie  ślubowania  przez  nowo  wybranych  radnych  Rady  Miejskiej 

w Karlinie.
4. Porządek obrad sesji.
5. Wybór  w  głosowaniu  tajnym  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej 

w Karlinie.
6. Wybór  w  głosowaniu  tajnym  dwóch  Wiceprzewodniczących  Rady 

Miejskiej w Karlinie, 
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  składu  osobowego  Komisji 

Rewizyjnej.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  Przewodniczącego  Komisji 

Rewizyjnej.
9. Wolne wnioski i interpelacje radnych i mieszkańców Gminy Karlino.
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10.Odpowiedzi Burmistrza na wnioski i interpelacje.
11.Zakończenie sesji I Rady Miejskiej w Karlinie.

Ad. 5

Pan  Albin  Kryger  powiedział,  iż  wybór  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej 

odbywa się  w głosowaniu  tajnym i  poprosił  Pana  Aleksandra  Twarowskiego 

Radcę  Prawnego  Urzędu  Miasta  i  Gminy  w  Karlinie  o  wyjaśnienie  zasad 

takiego głosowania.

Pan Aleksander Twarowski  potwierdził,  że  wybór  Przewodniczącego  Rady 

Miejskiej  musi  się  odbyć  w  głosowaniu  tajnym,  bezwzględną  większością 

głosów, w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady. W tym celu 

należy dokonać wyboru trzech osób do składu komisji skrutacyjnej, która będzie 

czuwała nad przebiegiem głosowania.

Radny  senior  zwrócił  się  do  radnych  o  zgłaszanie  kandydatów  do  składu 

komisji skrutacyjnej.

Radni zgłosili spośród siebie następujące osoby:

1. Marek Depta – nie wyraził zgody na pracę w komisji

2. Stanisław Spaleniak  – wyraził zgodę na pracę w komisji

3. Andrzej Solecki – wyraził zgodę na pracę w komisji

4. Jan Korzeniowski– wyraził zgodę na pracę w komisji

Lista kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej została zamknięta.

Radni  dokonali  wyboru  Komisji  Skrutacyjnej  w następującym składzie: 

Stanisław Spaleniak, Andrzej Solecki i Jan Korzeniowski.

Członkowie  Komisji  jako przewodniczącego wybrali  spośród siebie  Pana 

Stanisława Spaleniak.
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Pan  Albin  Kryger  poprosił  radnych  o  zgłaszanie  kandydatów  na 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Karlinie.

Radny  Tomasz  Rusiecki  zaproponował  Pana  Kazimierza  Ryszewskiego, 

uzasadniając tę kandydaturę twierdzę, że jest to osoba z doświadczeniem, która 

żyje  Karlinem i  zna  Karlino  i  gminę,  stwierdził,  że  jest  to  kandydatura  jak 

najbardziej  zasadna  i  jeszcze  raz  zgłosił  kandydaturę  Pana  Kazimierza 

Ryszewskiego do funkcji Przewodniczącego Rady w Karlinie.

Nie zostały zgłoszone inne kandydatury.

Pan Kazimierz Ryszewski wyraził zgodę na kandydowanie.

Komisja skrutacyjna rozdała karty do głosowania dla wyboru Przewodniczącego 

Rady  Miejskiej.  Po  akcie  głosowania  i  ustaleniu  wyników  Przewodniczący 

komisji  skrutacyjnej  Pan  Stanisław  Spaleniak  odczytał  wyniki  głosowania 

(protokół  załączono  wraz  z  kartami  do  głosowania)  i  stwierdził,  że 

w  głosowaniu  wzięło  udział  15  radnych,  głosów  ważnych  oddano  15.  Za 

wyborem  Pana  Kazimierza  Ryszewskiego  głosowało  14  radnych,  nie  było 

głosów przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania 

Przewodniczącym Rady Miejskiej został Pan Kazimierz Ryszewski.

Na podstawie Uchwały Nr I/1/06 Pan Kazimierz Ryszewski został wybrany 

na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Karlinie.

Radny  senior Pan Albin  Kryger  gratulując  wyboru przekazał  prowadzenie 

dalszych  obrad  sesji  Rady  Miejskiej  Panu  Kazimierzowi  Ryszewskiemu 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Karlinie.

Pan  Kazimierz  Ryszewski  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

podziękował osobą, które poparły jego kandydaturę i dodał, że zrobi wszystko, 

aby  nie  zawieźć  ich  zaufania.  Następnie  zaproponował  przystąpienie  do 

dalszych punktów porządku obrad.
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Ad. 6

Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  do radnych  z  zapytaniem, czy  zgłoszony 

zostanie nowy skład komisji skrutacyjnej, czy nadal będzie pracowała komisja 

we wcześniej powołanym składzie?

Radni  podjęli  decyzję  o  pozostawieniu  składu,  który  czuwał  nad 

wcześniejszym głosowaniem.

Pan Aleksander Twarowski  wyjaśnił radnym zasady głosowania. Powiedział, 

że  wybieranych  będzie  zgodnie  ze  Statutem  Gminy  dwóch 

Wiceprzewodniczących, a poszczególni kandydaci muszą uzyskać bezwzględną 

ilość głosów, czyli w przypadku Rady Miejskiej w Karlinie najmniej 8 głosów.

Pan  Kazimierz  Ryszewski  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur  na 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Karlinie.

Radny Pan Albin  Kryger  zgłosił  kandydatury  Pana  Dariusza  Michalskiego 

oraz Tomasza Rusieckiego. Podkreślił doświadczenie obu Panów, a co za tym 

idzie możliwość pomocy Przewodniczącemu w kierowaniu pracami Rady. 

Nie zostały zgłoszone inne kandydatury. Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na 

kandydowanie. 

Członkowie  komisji  skrutacyjnej  rozdali  radnym  karty  do  głosowania  dla 

wyboru  Wiceprzewodniczących  Rady  Miejskiej  w  Karlinie.  Pan  Stanisław 

Spaleniak odczytał  protokół  z wynikami głosowania,  poszczególni  kandydaci 

otrzymali następującą ilość głosów:

1. Dariusz Michalski - 10 głosów

2. Tomasz Rusiecki   - 11 głosów

W wyniku tajnego głosowania na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 

w  Karlinie  zostali  wybrani  Pan  Dariusz  Michalski  oraz  Pan  Tomasz 

Rusiecki.
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Na  potwierdzenie  wyników  głosowania  Przewodniczący  Rady  odczytał 

Uchwałę Nr I/2/06 Rady Miejskiej.

Ad. 7

Przewodniczący  Rady  Pan  Kazimierz  Ryszewski  powiedział,  że  kolejny 

punkt  obrad,  to wybór  Komisji  Rewizyjnej  i  poprosił  Radcę Prawnego Pana 

Twarowskiego o wyjaśnienie zasad głosowania.

Pan Aleksander Twarowski  powiedział, że wybór składu Komisji Rewizyjnej 

odbywa się w głosowaniu jawnym, zwykłą większością głosów.

Radni zgłosili następujące kandydatury:

1) Bogumiła Hałasa 
2) Grażyna Kogut 
3) Halina Pogorzelska 
4) Andrzej Solecki 
5) Stanisław Spaleniak 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie.

Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone  inne  kandydatury  Przewodniczący  Rady 

Miejskiej  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Karlinie w następującym składzie: Pani Bogumiła 

Hałasa, Pani Grażyna Kogut, Pani Halina Pogorzelska, Pan Andrzej Solecki, Pan 

Stanisław Spaleniak.

Poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów:

1. Za wyborem Pani Bogumiła Hałasa głosowało 14 radnych, nie było głosów 

przeciwnych, 1 radny wstrzymał  się  od  głosu.  

2. Za wyborem Pani Grażyny Kogut głosowało 13 radnych, nie było głosów 

przeciwnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  
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3. Za  wyborem  Pani  Haliny  Pogorzelskiej  głosowało  13  radnych,  nie  było 

głosów przeciwnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

4. Za  wyborem  Pana  Andrzeja  Soleckiego  głosowało  12  radnych,  nie  było 

głosów przeciwnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  

5. Za  wyborem  Pana Stanisława Spaleniak głosowało 13 radnych, nie było 

głosów przeciwnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

W wyniku  głosowania  Uchwała  Nr I/3/06  w sprawie  powołania  Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Karlinie została podjęta większością głosów.

Ad. 8

Pan  Stanisław  Spaleniak  Radny  Rady  Miejskiej  i  członek  Komisji 

Rewizyjnej  poinformował, że członkowie spośród siebie wyłonili kandydaturę 

Pani  Grażyny Kogut na Przewodniczącego Komisji  i  zwrócił  się  do radnych 

o przyjęcie tej propozycji.

Przewodniczący Rady Pan Ryszewski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyboru Pani Grażyny Kogut na przewodniczącego Komisji  Rewizyjnej  Rady 

Miejskiej w Karlinie.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nie było głosów przeciwnych, 

2  radnych  wstrzymało  się  od  głosu.  Uchwała  Nr  I/4/06  została  podjęta 

większością głosów.

Ad. 9

Pan Jerzy Macuda mieszkaniec wsi Syrkowice  wygłosił,  życzył wybranym 

radnym Rady Miejskiej zaangażowania bez reszty w pracach Rady, aby owoce 

ich pracy spotkały się z szeroko rozumianą akceptacją społeczną mieszkańców 

Gminy, a co za tym idzie zadowolenia z pracy Wysokiej Rady. Odniósł się do 
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wyborów,  według  niego  zostały  one  złamane.  Przede  wszystkim  zgłaszane 

kandydatury powinny być przyjęte przez głosowanie Rady. Przyjmuje się dane 

kandydatury, tak jak w przypadku komisji  skrutacyjnej,  a kandydaci  powinni 

być  głosowani  przez  radnych.  Dotyczy  to  również  innych  wyborów, 

niedopuszczalnym jest aby jedna osoba zgłaszała pełen skład komisji, to jest 

brak demokracji, łamanie podstawowych jej zasad. Kolejnym przykładem jest, 

że  wymagany  jest  na  przykład  skład  trzyosobowy,  czy  pięcioosobowy,  to 

powinno się zgłosić przynajmniej o jednego kandydata więcej, żeby był jakiś 

wybór i żeby było widać, że jest to wybór demokratyczny.   

Ksiądz Ludwik Musiał  pogratulował radnym wyboru, powiedział, że dziś na 

sesji przez wybory na dzisiejszej sesji, przez powstawanie urzędów na dalsze 

cztery  lata  ,,tworzy  się  Karlino”.  Przypomniał,  że  na  terenie  gminy  są  trzy 

parafie;  Karlino,  Karwin i  Mierzyn i  w składzie  Rady widać  przedstawicieli 

wszystkich trzech. Podkreślił, że z radością przysłuchiwał się radnym podczas 

ślubowania, kiedy to każdy z nich złożył ślubowanie z dodaniem zdania ,,tak mi 

dopomóż  Bóg”,  zwrócił  jednak  uwagę,  że  nie  należy  traktować  tego  jako 

retorykę, ale ślub Boży.

Pan Jerzy Macuda  dodał, że należy wspomnieć o żenującej sprawie, aby nie 

miała ona więcej miejsca. Zwrócił się z pytaniem, czy w składzie Rady widać 

radnych ustępującej kadencji?

Przewodniczący Rady odpowiedział, że jest siedmiu. 

Pan  Jerzy  Macuda  wyjaśnił,  że  oczekiwałby  od  nowych  radnych,  aby  ich 

zaangażowanie w czasie pełnienia mandatu radnego było pełniejsze niż radnych 

poprzedniej kadencji.

Pan Paweł Marcinkowski Sołtys Sołectwa Gościnko pogratulował wszystkim, 

którzy w wyborach uzyskali mandat radnego i zwrócił się z apelem, aby radni 

nawiązali kontakt i współpracę z Radą Powiatu Białogardzkiego.
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Pan Jan Korzeniowski Radny Rady Miejskiej w Karlinie zaproponował, aby 

każda  sesja  Rady  Miejskiej  była  nagrywana  przez  Telewizję  Kablową. 

Podkreślił, że działałoby to mobilizująco na radnych. 

Ad. 10

Burmistrz  Miasta  i  Gminy Karlino  Pan Waldemar Miśko  powiedział,  że 

w Białogardzie rzeczywiście wszystkie sesje Rady są nagrywane, mogłoby to 

mieć miejsce również w Karlinie, ale wiązałoby się to z określonymi kosztami. 

Przyznał,  że  aktywność  niektórych  radnych  wówczas  się  zwiększa,  ale 

niekoniecznie jest ona bardziej merytoryczna. Można zwrócić się do telewizji 

o przedstawienie swojej oferty.

Ad. 11

Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Karlinie  Pan Kazimierz  Ryszewski  podziękował  za  przybycie  i  udział 

radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1300 dokonał zamknięcia 

I sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn
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	Komisja skrutacyjna rozdała karty do głosowania dla wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej. Po akcie głosowania i ustaleniu wyników Przewodniczący komisji skrutacyjnej Pan Stanisław Spaleniak odczytał wyniki głosowania               (protokół załączono wraz z kartami do głosowania) i stwierdził, że                     w głosowaniu wzięło udział 15 radnych, głosów ważnych oddano 15. Za wyborem Pana Kazimierza Ryszewskiego głosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania   Przewodniczącym Rady Miejskiej został Pan Kazimierz Ryszewski.
	Na podstawie Uchwały Nr I/1/06 Pan Kazimierz Ryszewski został wybrany na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Karlinie.
	Radny senior Pan Albin Kryger gratulując wyboru przekazał prowadzenie dalszych obrad sesji Rady Miejskiej Panu Kazimierzowi Ryszewskiemu Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Karlinie.
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie podziękował osobą, które poparły jego kandydaturę i dodał, że zrobi wszystko, aby nie zawieźć ich zaufania. Następnie zaproponował przystąpienie do dalszych punktów porządku obrad.
	Ad. 6
	Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy zgłoszony zostanie nowy skład komisji skrutacyjnej, czy nadal będzie pracowała komisja we wcześniej powołanym składzie?
	Radni podjęli decyzję o pozostawieniu składu, który czuwał nad wcześniejszym głosowaniem.
	Pan Aleksander Twarowski wyjaśnił radnym zasady głosowania. Powiedział, że wybieranych będzie zgodnie ze Statutem Gminy dwóch Wiceprzewodniczących, a poszczególni kandydaci muszą uzyskać bezwzględną ilość głosów, czyli w przypadku Rady Miejskiej w Karlinie najmniej 8 głosów.
	Pan Kazimierz Ryszewski poprosił o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Karlinie.
	Radny Pan Albin Kryger zgłosił kandydatury Pana Dariusza Michalskiego oraz Tomasza Rusieckiego. Podkreślił doświadczenie obu Panów, a co za tym idzie możliwość pomocy Przewodniczącemu w kierowaniu pracami Rady. 
	Nie zostały zgłoszone inne kandydatury. Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
	Członkowie komisji skrutacyjnej rozdali radnym karty do głosowania dla wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Karlinie. Pan Stanisław Spaleniak odczytał protokół z wynikami głosowania, poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów:
	1.Dariusz Michalski - 10 głosów
	2.Tomasz Rusiecki   - 11 głosów
	W wyniku tajnego głosowania na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej     w Karlinie zostali wybrani Pan Dariusz Michalski oraz Pan Tomasz Rusiecki.
	Na potwierdzenie wyników głosowania Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr I/2/06 Rady Miejskiej.
	Ad. 7
	Przewodniczący Rady Pan Kazimierz Ryszewski powiedział, że kolejny punkt obrad, to wybór Komisji Rewizyjnej i poprosił Radcę Prawnego Pana Twarowskiego o wyjaśnienie zasad głosowania.
	Pan Aleksander Twarowski powiedział, że wybór składu Komisji Rewizyjnej odbywa się w głosowaniu jawnym, zwykłą większością głosów.
	Radni zgłosili następujące kandydatury:
	1)Bogumiła Hałasa 
	2)Grażyna Kogut 
	3)Halina Pogorzelska 
	4)Andrzej Solecki 
	5)Stanisław Spaleniak 
	Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie.
	Ponieważ nie zostały zgłoszone inne kandydatury Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Karlinie w następującym składzie: Pani Bogumiła Hałasa, Pani Grażyna Kogut, Pani Halina Pogorzelska, Pan Andrzej Solecki, Pan Stanisław Spaleniak.
	Poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów:
	1.Za wyborem Pani Bogumiła Hałasa głosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 1 radny wstrzymał  się  od  głosu.  
	2.Za wyborem Pani Grażyny Kogut głosowało 13 radnych, nie było głosów przeciwnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  
	3.Za wyborem Pani Haliny Pogorzelskiej głosowało 13 radnych, nie było głosów przeciwnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  
	4.Za wyborem Pana Andrzeja Soleckiego głosowało 12 radnych, nie było głosów przeciwnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  
	5.Za  wyborem  Pana Stanisława Spaleniak głosowało 13 radnych, nie było głosów przeciwnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  
	W wyniku głosowania Uchwała Nr I/3/06 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Karlinie została podjęta większością głosów.
	Ad. 8
	Pan Stanisław Spaleniak Radny Rady Miejskiej i członek Komisji Rewizyjnej poinformował, że członkowie spośród siebie wyłonili kandydaturę Pani Grażyny Kogut na Przewodniczącego Komisji i zwrócił się do radnych         o przyjęcie tej propozycji.
	Przewodniczący Rady Pan Ryszewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru Pani Grażyny Kogut na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Karlinie.
	Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nie było głosów przeciwnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała Nr I/4/06 została podjęta większością głosów.
	Ad. 9
	Pan Jerzy Macuda mieszkaniec wsi Syrkowice wygłosił, życzył wybranym radnym Rady Miejskiej zaangażowania bez reszty w pracach Rady, aby owoce ich pracy spotkały się z szeroko rozumianą akceptacją społeczną mieszkańców Gminy, a co za tym idzie zadowolenia z pracy Wysokiej Rady. Odniósł się do wyborów, według niego zostały one złamane. Przede wszystkim zgłaszane kandydatury powinny być przyjęte przez głosowanie Rady. Przyjmuje się dane kandydatury, tak jak w przypadku komisji skrutacyjnej, a kandydaci powinni być głosowani przez radnych. Dotyczy to również innych wyborów, niedopuszczalnym jest aby jedna osoba zgłaszała pełen skład komisji, to jest 
	brak demokracji, łamanie podstawowych jej zasad. Kolejnym przykładem jest, że wymagany jest na przykład skład trzyosobowy, czy pięcioosobowy, to powinno się zgłosić przynajmniej o jednego kandydata więcej, żeby był jakiś wybór i żeby było widać, że jest to wybór demokratyczny.   
	Ksiądz Ludwik Musiał pogratulował radnym wyboru, powiedział, że dziś na sesji przez wybory na dzisiejszej sesji, przez powstawanie urzędów na dalsze cztery lata ,,tworzy się Karlino”. Przypomniał, że na terenie gminy są trzy parafie; Karlino, Karwin i Mierzyn i w składzie Rady widać przedstawicieli wszystkich trzech. Podkreślił, że z radością przysłuchiwał się radnym podczas ślubowania, kiedy to każdy z nich złożył ślubowanie z dodaniem zdania ,,tak mi dopomóż Bóg”, zwrócił jednak uwagę, że nie należy traktować tego jako retorykę, ale ślub Boży.
	Pan Jerzy Macuda dodał, że należy wspomnieć o żenującej sprawie, aby nie miała ona więcej miejsca. Zwrócił się z pytaniem, czy w składzie Rady widać radnych ustępującej kadencji?
	Przewodniczący Rady odpowiedział, że jest siedmiu. 
	Pan Jerzy Macuda wyjaśnił, że oczekiwałby od nowych radnych, aby ich zaangażowanie w czasie pełnienia mandatu radnego było pełniejsze niż radnych poprzedniej kadencji.
	Pan Paweł Marcinkowski Sołtys Sołectwa Gościnko pogratulował wszystkim, którzy w wyborach uzyskali mandat radnego i zwrócił się z apelem, aby radni nawiązali kontakt i współpracę z Radą Powiatu Białogardzkiego.
	Pan Jan Korzeniowski Radny Rady Miejskiej w Karlinie zaproponował, aby każda sesja Rady Miejskiej była nagrywana przez Telewizję Kablową. Podkreślił, że działałoby to mobilizująco na radnych. 
	Ad. 10
	Burmistrz Miasta i Gminy Karlino Pan Waldemar Miśko powiedział, że         w Białogardzie rzeczywiście wszystkie sesje Rady są nagrywane, mogłoby to mieć miejsce również w Karlinie, ale wiązałoby się to z określonymi kosztami. Przyznał, że aktywność niektórych radnych wówczas się zwiększa, ale niekoniecznie jest ona bardziej merytoryczna. Można zwrócić się do telewizji        o przedstawienie swojej oferty.
	Ad. 11
	Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Kazimierz Ryszewski podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1300 dokonał zamknięcia        I sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
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